
Surströmmingspremiär - Då samlas veteranernas strömmingsälskare (15 st. i år) från när och fjärran (t.o.m från Småland) 
för att uppleva årets gourmetmiddag. Verandan på Gubbhyllan på Skansen var återigen festplatsen efter det lyckade 
kalaset där förra året.

Förväntansfulla och lite oroliga var vi, det ryktas ju om en katastrofal brist på strömming efter norrlandskusten. Men 
strömming fick vi, enligt uppgift inhandlad så lång bort som i Gävle. Filéer från Oscars, Kallax och Röda Ulven och hel 
strömming från Kallax. OK utbud men betydligt mindre än förra året, även fiskarna var mindre än vanligt. Vi saknade fler 
hela fiskar och speciellt från Oscars , vår genomgående favorit under åren. Till vår stora sorg ryktas det om att Oscars ska 
lägga ned surströmmingsproduktionen p.g.a brist på strömmingar! Bedrövligt!

Trevligt hade vi i alla fall som vanligt: njöt av den goda aromen från fisken, sjöng snapsvisor, diskuterade elpriserna,
livet i allmänhet och minnen från Vattenfall i synnerhet. Kvällen avslutades med kaffe och efterrätt.

Vi anmälde oss på stående fot till kalaset på Gubbhyllan nästa år! Och hoppas på att strömmingen inte tagit slut!
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